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Skolebestyrelsesmøde mandag d. 13.juni 2023, kl. 17 – 19.30 på Ørestad Skole lokale 2.09 

Der vil være et let måltid undervejs. 

 

Mødeleder: Anne-Dorthe Referent: Jens 

Tilstede: Mette, Hozan, Anne-Dorthe, Henna, Bibi, Holy, Heidi, Heidi ås, Marie, Jens 

Afbud: Søren;  

 

 

1) Velkomst og godkendelse af dagsorden v. Mette 17:00 – 17:05 

godkendt 

 

2) Drøftelse af Lege- og madgrupper 17:05 – 17:20 

det store elevråd syntes at leggrupper er en dårlig ide (7-9. Klasser) 

Heidi (lærer) vi har på mellemtrinnet, kunne se en sammenhæng mellem de klasser hvor det 

social har været dårligt og hvor legegrupper ikke har virket, men eleverne, har et ønske om mere og 

bedre fællesskab, hvordan kan man forpligte forældrene på at støtte op om fællesskabet. 

Heidi ås: det er vigtigt at man planter legegrupperne i indskoling, både børn og forældre, for 

at kunne bygge videre på det i mellemtrinnet. 

Mette, vi har en 8. klasse som ikke holder blå mandag, og forældrene fik ikke samlet den op. 

Der er snakket i ledelsen om man kan åbne op for brug af skolen til trivsels arrangementer. 

Anne-Dorthe: giver det mere at sidde samlet og spise sammen, end at 4-5 børn mødes og 

forældrene snakker 5-10 min ved afhentning. 

 

Jens: det kræver meget tid for pædagogerne på KKFOen når forældre ikke har skrevet på 

aula 

Hozan: personligt giver klasse arrangement mere end legegrupper, som ebber ud. 

Henna: børn der ser forældre i dialog, kan være med til at hjælpe børnes relationer. 

Heidi(lærer): 6. klasserne kan godt have svært ved at komme hjem til hinanden, så brug af 

skolen-lokaler giver ikke skubbet over dørtærskel  

Hozan: måske skal klubben på banen 

Beslutning: lege gruppedagene bliver stående i kalenderen, men på SB seminar diskuteres 

og drøfter vi videre hvad der skal ske med lege grupperne, første legegruppe dag slettes, så man kan 

aftale på det første forældre dagene i klasserne, lærer skal huske forældrene på at det skal skrive ud 

til pædagogerne på aula, ang. Legegruppe dag eller klassedage.  

 

3) Princip for Meddelelsesbog v. Heidi, Heidi, Marie 17:20 – 17:50 

Princippet gennemlæses og rettes til.  

 

4) Drøftelse af Mobiltelefoner v. SB 17:50-18:20 

tages på seminar 
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5)  Kommende års SB-planlægning v. Mette 18:20 – 18:40 

- Kontakt forældre 

1. Kontakt forældremøder lægges ind i kalenderen, mandag den 21 auguust kl. 16.00,  

2. kontakt forældremøde ligges 15. januar. 

- Årshjul 

Mette gennemgår årshjulet, Mette skriver årshjulet ind og vi konstituerer os i august. 

 - Mødekaldender 

Mette gennemgår årshjulet, Mette skriver årshjulet ind og vi konstituerer os i august.  

Første SB-møde bliver 21. August. 

SB-seminar 22 og 23. september 

 

 

6) Nyt fra ledelsen, v. Mette 18:40-19.00 

- Skoleudviklingssamtalen 

Mette gennemgår skoleudviklingssamtalen, vi vil gerne have en dialog med elevrådet  

 omkring hvad trivsel er, de vil gerne have klasses time som tager temaer op, man skal 

ikke tvinges til at være sammen med nogle man ikke kan lide 

Forholdet mellem lærer og elever er vigtigt, fri for mobberi på mellemtrin og udskoling, ar-

bejde med pige-/drenge dynamikker, adgang til menstruationsbind flere steder på skolen, ikke lege 

og madgrupper, overnatninger på skolen, venskabsklassedage. 

 

Det lille elevråd 

Christina har lavet en video om valg til elevråds 

 

Ledelsens perspektiv 

Der skal uddanne digitale ambassadører 

Jens og inklusions pædagoger uddannes b.la. 

Forsætter venskabs dag 

Forældregruppen skal være med til at bakke op om det forpligtende fællesskab 

 

KKFO 

Den god overgang 

Vi ser et stigende antal børn uden tilstrækkeligt sprogligt niveau 

Manglende støtte til maj-børn 

Nik børn 

Børne miljø undersøgelse 

 

Skolens faglige udvikling 

Der skal arbejdes med feedback samtaler fra 7. årgang og op 

Implementering af systematik 

 

Designhjul og kompetencehjul 

Mette viser og sender det ud til SB. 
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Anden budget møde medførte at alle skoler i buf bliver trukket 0.75 % af deres budget = for 

 os betyder det 284.733 kr. 

 

7) Nyt fra elevrådet 19:00 – 19:05 

ingen repræsentanter fra elevrådet. 

 

8) Nyt fra medarbejderrepræsentanterne, v. Heidi og Jens 19:05 – 19:15 

Orientering fra Heidi og jens 

 

9) Nyt fra KKFO’s ledelse, v. Hozan 19:15 – 19:25 

orientering fra Hozan, flere timer for primærpædagogerne i klasserne. 3. sal og 4. sal bliver 

slået sammen omkring nogle aktiviteter på tværs, planlægning er lidt bagud. Er i gang med 

at planlægge august måned, og planlægger måneds plan og årshjul i august. 

 

10) Evt. 19.25-19.30 

Der er sendt høringssvar ang. Afstanden 
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